
 
Z A P I S N I K 

sa 4. sjednice Općinskog vijeća općine Rugvica 
održane 08.07.2015. godine sa početkom u 16,00 sati 
u prostoriji općine u Rugvici, Trg Josipa Predavca 1. 

 
Nazočni: gđa. Đurđa Artić, g. Cvjetko Štaba, g. Siniša Kušeković, g. Marijan Matijević, g. 
Šimo Bilić, g. Stipo Rašić, g. Branko Mihalj, g. Daniel Ivanović, g. Anto Tokić, g. Mladen 
Čvorig, g. Milan Dropuljić, g. Ivica Kuzmec, g. Darko Hrdan, g. Vladimir Prašnjak, g. Ivica 
Hajtek. 
Ostali nazočni:    g. Mato Čičak, općinski načelnik,  
      g. Ivica Radanović, pročelnik Jedinstvenog upravnog odjela, 
               g. Nenad Haleuš, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Dugo Selo. 
Zapisničar: Mira Grebenar. 
 

Sjednicu otvara gđa. Đurđa Artić, predsjednica Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, 
utvrđuje da je sjednici nazočno svih 15 vijećnika, dakle postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka. Predlaže nadopunu dnevnog reda točkama: 

11. Zaključak o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz Oborovo“, 
12. Zaključak o sklapanju ugovora o sufinanciranju poštanskog ureda Oborovo, 
13. Rasprava o rješavanju pitanja suvlasništva doma u Jalševcu Nartskog. 
g. Mato Čičak na traženje vijećnika Kušeković Siniše upoznaje nazočne da se, vezano uz 

točku 13. dnevnog reda radi o tome da će na sjednicu vijeća doći predsjednik DVD-a Savski 
Nart Josip Smolić, te će vijećnici i on prodiskutirati o problemu rješavanja suvlasništva. 

 
 Nakon glasovanja jednoglasno se prihvaća slijedeći  

 
D N E V N I    R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice Općinskog vijeća održane 22.05.2015.godine, 
2. Pitanja i prijedlozi, 
3. Odluka o pristupanju Općine Rugvica u Lokalnu akcijsku grupu „PRIGORJE“, 
4. Odluka o dopuni Odluke o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Rugvica, 
5. Rasprava o ponudi za prodajom zemljišta na k.č.br.631 u k.o.Okunščak (proširenje 

groblja u Jalševcu Nartskom), 
6. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima na području 

Općine Rugvica, 
7. Odluka o dodjeli sredstava udrugama za organizaciju manifestacija u 2015.godini, 
8. Zaključak o organizaciji manifestacije - 4.“Ribarsko lađarska večer“, 
9. Zaključak o imenovanju povjerenstva za preuzimanje „Gospodarske ulice“, 
10. Zaključak o imenovanju povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine i dodjelu 

nagrada, 
11. Zaključak o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz Oborovo“, 
12. Zaključak o sklapanju ugovora o sufinanciranju poštanskog ureda Oborovo, 
13. Rasprava o rješavanju pitanja suvlasništva doma u Jalševcu Nartskog. 

 
Ad. 1. 

Primjedbu na zapisnik sa prethodne sjednice ima g. Vladimir Prašnjak, naime, u 
zapisniku piše da je on predložio da se pokrenu tužbe protiv ljudi koji su imali ilegalne 
priključke vode, no, navodi da on to nije predložio, već je pitao predstavnicu “Dukoma” 



budući su oni pokrenuli tužbe da li zna o kojem se broju ljudi radi. Na to pitanje odgovoreno mu 
je da se radi o oko 30 ljudi i da su prije otprilike 4 godine bile pokrenute tužbe protiv njih. Moli 
da se to ispravi. 

g. Anto Tokić navodi da je na stranici 9. navedena izjava gđe Đurđe Artić da joj se 
nudila  “isplata mjesečnih naknada ispod stola”, ne bi se kaže, volio naći u tome, traži imena i 
ako je to bilo tako, smatra da je to nuđenje mita i neki vid kaznenog djela.  

gđa. Đurđa Artić kaže da ovo nije predmet diskusije po ovoj točci dnevnog reda, ako 
želi o tome diskutirati neka to pita pod točkom Pitanja i prijelozi. 

Nakon toga daje zapisnik na glasovanje, a nakon  glasovanja Općinsko vijeće sa 14 
glasova „za“ i 1 „suzdržanim“ glasom  donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 3. sjednice Općinskog vijeća održane 22.05.2015. godine sa 
predloženom izmjenom. 

 
Ad. 2. 

A) g. Vladimir Prašnjak pita da li je od zadnje sjednice bilo kakvih  razgovora sa IGM 
Šljunčara, odnosno da li su dostavili dokumentaciju da posjeduju dozvolu za 
eksploataciju šljunka i postavljanje separatora. 
g. Mato Čičak odgovara da nisu dostavili dokumentaciju, ponovno je poslan dopis, 
te Šljunčara nudi predstavnicima općine dolazak u Šljunčaru gdje će im dati 
dokumentaciju na uvid. Predlaže da u ponedjeljak, idući tjedan, vijećnik Prašnjak 
dođe u općinu i da o tome rasprave. 

B) g. Siniša Kušeković pita da li što napravljeno po pitanju strategije razvoja, naime, 
bilo je rečeno da će se formirati odbor, da li je formiran. 
g. Mato Čičak odgovara da je Slavica Kalaica bila na bolovanju, pa na godišnjem 
odmoru, potrebno je odraditi određene procedure, a bez nje se ne može u to 
krenuti. Najkasnije bi strategija trebala biti donesena oko 15.09. kad će krenuti svi 
natječaji iz europskih fondova za koje se priprema dokumentacija. Načelno postoji 
dogovor oko broja i imena, no, to će biti na slijedećoj sjednici vijeća. 

C) g. Siniša Kušeković pita da li je donesen plan nabave za 2015. godinu i da li ga 
vijećnici mogu dobiti na uvid. 
g. Ivica Radanović odgovara da je donesen, objavljen je na našoj stranici. 
g. Mato Čičak još napominje da je web stranica u izradi i uskoro će biti gotova, pa 
će na njoj biti i zapisnici i sve ostalo što je traženo. 

D) g. Mladen Čvorig ima primjedbu da prilikom Dana neovinosti nisu prisustvovali 
roditelji i udovice poginulih branitelja, smatra da se takav propust ne smije desiti. 
g. Mato Čičak kaže da je propust ako nisu pozvani, a oni su bili pozvani, a to što 
nisu došli – nikog se ne može natjerati da dođe. Još napominje da su bila prisutna 
tri roditelja. 

E) g. Darko Hrdan postavlja pitanje vezano uz ambulantnu prodaju, naime to je 
pitanje postavio na prethodnoj sjednici vijeća i odgovoreno mu je da će se to 
pripremiti. 
g. Mato Čičak kaže da općina Brckovljani ovu odluku ima, ali nema ovlasti da je 
sprovodi, jer to nije u nadležnosti općine. Oni još nikom nisu naplatili kaznu 
definiranu u svojoj odluci. Mi ovu odluku pripremamo za 9. mjesec, no, problem 
je nadležnosti. 
g. Ivica Radanović napominje da općina ima odluku iz 2002. godine, trebalo bi je 
izmijeniti, te je sad je napravljen nacrt odluke. No, to ne bi bilo odmah u 9. 
mjesecu, već na nekoj kasnijoj sjednici. U postojećoj odluci nije bila utvrđena 
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potrebna udaljenost pokretne prodavaone od fiksne prodavaone, te bi se kod izrade 
nove odluke u istu trebao ugraditi faktor udaljenosti pokretne trgovine od fiksne 
prodavaonice. 
g. Darko Hrdan još napominje da se u kombiju po ulicama ne može voziti plin u 
bocama, i ako se išta od toga uspije naplatiti, predlaže da se od tih novaca kupe 
klime za mrtvačnice.  
F) g. Darko Hrdan pita da li se za iduću sjednicu mogu pripremiti podaci o 
dugovima za materijal za sjetvu. 
g. Mato Čičak odgovara da može. 
G) g. Vladimir Prašnjak pita da li ima kakvih pomaka vezano uz sanaciju 
županijske ceste. 
g. Mato Čičak odgovara da ima pomaka, krpaju cestu, jedan je sastanak bio, pa će 
opet biti narednih dana. 
H) g. Anto Tokić postavlja pitanje vezano uz plato ispred mrtvačnice u Nartu, 
naime, stavka u proračunu za to je 30.000,00 kuna, a to jako loše izgelda. 
g. Mato Čičak kaže da će odluka biti na slijedećoj sjednici. 
I) g. Anto Tokić pita da li je bilo vijeće za vodne usluge vezano uz cijenu vode, 
naime „Dukom“ je dobio manju ulaznu cijenu vode, da li će biti smanjena i cijena 
za potrošače. 
g. Mato Čičak odgovara da  je na Skupštini „Dukom-a“ bilo riječi o tome i da je 
predloženo da se najprije pokuša smanjiti dug prema dobavljaču vode koji je sad 
oko 17 milijuna kuna. Također kaže da se razmatraju mogućnosti za prenamjenu 
naknade za razvoj, odnosno da se ista usmjeri na održavanje sustava odvodnje. 
g. Siniša Kušeković smatra da nema pravne osnove za to, te da se ova naknada 
ubire nezakonito. 
g. Anto Tokić pita što s naknadom za razvoj. 
g. Mato Čičak odgovara da se odluka priprema za 9. mjesec. Kaže da je bit svega 
da se ne dovedemo u poziciju da damo novce koje smo već dali. 
g. Siniša Kušeković kaže da bi sad već moglo biti oko 2 milijuna kuna na tom 
računu. Još navodi da su na sjednicama općinskog vijeća Brckovljana i gradskog 
vijeća Dugog Sela ti izvještaji bili na dnevnom redu, a kod nas nisu. 
J) g. Siniša Kušeković u ime kluba vijećnika HSS-a pita po kojem su kriteriju 
određene ulice za asfaltiranje, odnosno tko je donio odluku o odabiru ulica. 
g. Mato Čičak odgovara da su stručne službe obišle sve ulice na području općine i 
odabrale prioritetne. Svake će se godine asfaltirati dio ulica, kako bi sve došle na 
red. Za to će se koristiti i sredstva iz Fonda za ruralni razvoj. 
g. Mladen Čvorig smatra da je istočni dio općine „amputiran“. 
g. Mato Čičak odgovara da nije, jer i na području Oborova, te Sopi ima jako puno 
neasfaltiranih ulica. 
g. Ivica Kuzmec smatra da su preskočeni i Novaki Oborovski i Preseka. 
K) g. Ivica Hajtek pita da li se kod Viadukta u Novom Svibju planira prepumpna 
stanica, to pitaju stanovnici Novog Svibja. 
g. Mato Čičak odgovara da je „Dukom“ tamo povukao svoj vod i ništa se dodatno 
neće raditi. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednica vijeća zaključila raspravu 
po ovoj točci dnevnog reda. 
 

Ad. 3. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je prijedlog da Općina Rugvica pristupi LAG-

u (Lokalna akcijska grupa) Prigorje u koju su već pristupili općina Brckovljani, gradovi Dugo 
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Selo, Vrbovec, Koprivnica. Nositelj je grad Vrbovec. Pristupanje LAG-u je bitno radi 
povlačenja sredstava iz fondova. Napominje nazočnima da pristupanje LAG-u ne iziskuje 
nikakve troškove općini, a očekuje se korist, prvenstveno u povlačenju sredstva iz raznih 
natječaja. 

g. Siniša Kušeković pita na koji način je zamišljeno funkcioniranje, tko će time 
koordinirati. 

g. Mato Čičak odgovara da će to biti tijelo oformljeno od načelnika i 
gradonačelnika, a moći će se priključiti OPG-i i poljoprivredna gospodarstva. Što više njih 
pristupi, LAG će biti uspješniji. 

g. Darko Hrdan pita koliko će nas to koštati. 
g. Mato Čičak odgovara da neće koštati ništa, cilj je da članice LAG-a dobiju 

sredstva. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja 

jednoglasno donosi 
 

O D L U K U 
o pristupanju Općine Rugvica u Lokalnu akcijsku grupu „PRIGORJE“, prema tekstu u 

prilogu zapisnika. 
 

Ad. 4. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se vezano uz proširenje groblja radi i o 

mogućnosti kupnje parcele od privatnog vlasnika što bi općinu koštalo oko 1.000.000,00 
kuna, što je za općinu velik iznos. Iz tog razloga predalžu se pete izmjene Prostornog plana, a 
koje se odnose se na uvrštenje dijela parcele u vlasništvu Općine uz groblje u prostor groblja. 

g. Mato Čičak napominje da se na ovaj način radi velika ušteda općinskom proračunu, 
te da je to rješenje za otprilike 5 godina kroz koje bi bio riješen problem ukopa. Također 
upoznaje nazočne da je općina u dogovorima da po povoljnoj cijeni od župe Savski Nart kupi 
parcelu za dodatno proširenje čime bi problem bio riješen dugoročno. 

g. Mladen Čvorig smatra da nije u redu prema ponuđačima koji su pristali na našu 
cijenu (prema procjeni), mišljenja je da je to neozbiljno. 

g. Mato Čičak napominje da se općina nije obvezala da će tu parcelu kupiti. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 
 

O D L U K U 
o dopuni Odluke o izradi V. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine 

Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 
 

Ad. 5. 
g. Mato Čičak smatra da je sve rečeno u prethodnoj točci, odnosno temeljem odluke iz 

prethodne točke bespredmetno je raspravljati o ponudi. Predlaže da se donese odluka da 
odbijamo ponudu za tu parcelu jer nam u ovom času nije potrebna. 

g. Siniša Kušeković podsjeća da je prije 2 sjednice općinsko vijeće (bez glasova HSS-
a) donijelo odluku da se ide u postupak izvlaštenja te parcele. Što sada, da li je postupak 
pokrenut. 

gđa. Đurđa Artić kaže da se u postupak nije krenulo, naime, neposredno nakon 
sjednice kad je ta odluka donesena saznalo se parcelu iza crkve. 

g. Ivica Radanović kaže da će se temeljem odluke iz prethodne točke, odluka o 
postupku izvlaštenja staviti izvan snage. 
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gđa. Đurđa Artić predlaže da se donese odluka da se ne prihvaća ponuda vlasnika 
parcele te da se opozove odluka da će se pokrenuti postupak izvlaštenja. 

g. Mato Čičak kaže da je bit ove dvije točke da nikakve rasprave ne treba jer je 
pronađen model da groblje ne košta ništa i da imamo rješenje za narednih 5 godina. 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

Ne prihvaća se ponuda vlasnika k.č.br. 631 u k.o. Okunščak vezano uz proširenje 
groblja u Jalševcu Nartskom. 

Opoziva se odluka sa 2. sjednice Općinskog vijeća da će se za parcelu iz stavka 1. 
ovog zaključka pokrenuti postupak izvlaštenja. 

 
Ad. 6. 

g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da se radi o dvije izmjene u Odluci o 
komunalnim djelatnostima i to: 

- obzirom da se naša Odluka o komunalnim djalatnostima naslanjala na Zakon o 
javnoj nabavi, iznos od 70.000,00 kuna mijenja se u 200.000,00 kuna,   

- da se zbog brzine provođenja odluke i natječaji objavljuju na službenoj web stranici 
općine i u Narodnim novinama, a ne više u tiskanom izdanju Dugoselske kronike, s obzirom 
da ista rijetko izlazi, pa je teško uskladiti datume objavljivanja. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 

 
O D L U K U 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnim djelatnostima na području općine 
Rugvica, prema tekstu u prilogu zapisnika. 

 
Ad. 7. 

gđa. Đurđa Artić kaže da je prijedlog za dodjelu sredstava udrugama u materijalima, te 
poziva nazočne na diskusiju. 

g. Darko Hrdan smatra da je s obzirom na važnost oba održana turnira u taekwondo-u, 
imena koja su na tim natjecanjima sudjelovala, te veliku medijsku popraćenost, tae kwon do 
klubu dodijeljeno jako malo. 

gđa. Đurđa Artić kaže da je u odnosu na prošlu godinu svima rezano. 
g. Siniša Kušeković postavlja pitanje vezano uz podnijeta izvješća za 2014. godinu 

koja su obavezna kako bi se dobila sredstva u ovoj, 2015. godini. Navodi da je na traženje 
dobio odgovor da izvješća nisu dostavili NK Rugvica i NK Sava. 

g. Ivica Radanović kaže da je izvješće NK Rugvica došlo, a u natječajnoj 
dokumentaciji je bilo definirano da se uzimaju u obzir sva izvješća koja su stigla do datuma 
sjednice. 

Još se vodi kraća diskusija vezana uz dodjelu sredstava udrugama. 
Sa sjednice je izašao vijećnik Stipo Rašić. 
Nakon glasovanja Općinsko vijeće sa 8 glasova “za” i 6 “suzdržanih” donosi 
 

O D L U K U 
o dodjeli sredstava udrugama za organizaciju manifestacija u 2015.godini, prema 

tekstu u prilogu zapisnika. 
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Ad. 8. 
Na sjednicu se vratio vijećnik Stipo Rašić. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da udruga “Savski lađari” priprema ribarsko lađarsku 

večer 05.09., a taj će dan biti i svečana sjednica Općinskog vijeća. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o organizaciji manifestacije – 4.“Ribarsko lađarska večer“, prema tekstu u prilogu 

zapisnika. 
 

Ad. 9. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i u povjerenstva za preuzimanje „Gospodarske ulice“ predlaže: Radanović Ivicu, 
Kalaica Slavicu, Rašić Stipu, Hajtek Ivicu i Matijević Marijana. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

o imenovanju povjerenstva za preuzimanje „Gospodarske ulice“. 
U Povjerenstvo za preuzimanje „Gospodarske ulice“ imenuju se: 
1. Radanović Ivica, 
2. Kalaica Slavica, 
3. Rašić Stipo,  
4. Hajtek Ivica, 
5. Matijević Marijan. 
 

Ad. 10. 
g. Branko Mihalj, predsjednik Odbora za izbor i imenovanja upoznaje nazočne da se 

Odbor sastao i u Povjerenstvo za pripremu obilježavanja dana općine i dodjelu nagrada 
predlaže Munđer Roberta, Čvorig Mladena, Rašić Stipu, Artić Đurđu, Hajtek Ivicu, Čičak 
Matu i Matijević Marijana. 

g. Mladen Čvorig kaže da ne može prihvatiti članstvo u odboru zbog drugih obaveza. 
g. Siniša Kušeković umjesto Čvorig Mladena predlaže Hrdan Darka. 
Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o imenovanju povjerenstva za pripremu obilježavanja dana Općine i dodjelu nagrada. 
U povjerenstvo za pripremu obilježavanja dana Općine i dodjelu nagrada imenuju se: 
1. Munđer Robert, 
2. Hrdan Darko, 
3. Rašić Stipo, 
4. Artic Đurđa, 
5. Hajtek Ivica, 
6. Čičak Mato, 
7. Matijević Marijan. 
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Ad. 11. 
g. Ivica Radanović upoznaje nazočne da je KUD “Posavka” već dao zamolbu za 

organizaciju manifestacije, no, sada su dali dopunu zahtjeva koja se odnosi na prodaju pića. 
Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 

donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o organizaciji manifestacije „Pjesmom i plesom kroz Oborovo“, prema tekstu u 

prilogu zapisnika. 
 

Ad. 12. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da smo od Hrvatskih pošta dobili prijedlog ugovora  

o sufinanciranju poštanskog ureda Oborovo. Radi se o iznosu od oko 50.000,00 kuna. Smatra 
da je potrebno očuvati taj poštanski ured, odnosno predlaže da se potpiše ovaj ugovor. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno 
donosi 

 
Z A K L J U Č A K 

o sklapanju ugovora o sufinanciranju poštanskog ureda Oborovo, prema tekstu u 
prilogu zapisnika. 

Ovlašćuje se općinski načelnik za potpisivanje istog. 
 

Ad. 13. 
Vezano uz suvlasništvo na novom domu u Jalševcu Nartskom sjednici je pristupio 

Josip Smolić, predsjednik DVD-a Savski Nart, jednog od suvlasnika. 
g. Mato Čičak upoznaje nazočne da je obavljen razgovor sa predsjednikom DVD-a 

Savski Nart, izneseni su određeni prijedlozi, te predložena neka rješenja o kojima bi odluku 
trebalo donijeti Općinsko vijeće. Smatra da je bitno riješiti pitanje vlasništva, s tim se DVD 
slaže, no, činjenica je da su oni oštećeni. Prijedlog je da se ide u nabavu vozila za DVD 
Savski Nart koji jedini nema vatrogasno vozilo, a ta će se stavka, kaže, predložiti u rebalansu 
proračuna. Navodi da je DVD Savski Nart od iznajmljivanja doma imao mjesečne prihode, 
koje sada nema. Iz tog se razloga predlaže da im se mjesečno uplaćuje 1.500,00 kuna kako bi 
imali sredstva za svoje aktivnosti. 

g. Josip Smolić navodi da su oni bili vlasnici većinskog dijela te zemlje, kad se dom 
napravio tražili su na korištenje malu i veliku salu i spremište, a dobili su samo spremište. Svi 
su DVD-i, kaže, dobivali sredstva za uređenje domova, a oni nisu niti tražili jer se znalo da će 
se graditi novi dom. Do tada su imali godišnje prihode oko 15.000,00 kuna. Slaže se s 
načelnikovom diskusijom, vidi da ima razumijevanja, moli i Općinsko vijeće da ga podrži. 

g. Mato Čičak napominje da, ukoliko se vijeće složi s njegovim prijedlozima i ovih 
1.500,00 kuna  mjesečno će morati čekati rebalans. 

g. Siniša Kušeković pita na koji bi se način to riješilo, da li bi se suvlasništvo 
razvrgnulo. 

g. Mato Čičak kaže da je vezano uz to potrebno sjesti i o tome razgovarati. Navodi da 
DVD općinu neće sprečavati da se ide sa realizacijom dječjeg vrtića u tom prostoru. 

g. Mladen Čvorig pita gdje bi DVD imao prostor ako se ide u rušenje starog doma, a u 
novom će biti vrtić. 

g. Mato Čičak odgovara da imaju spremište i jedan ured. 
g. Ivica Kuzmec pita u čijem bi vlasništvu bilo to vatrogasno vozilo. 
g. Mato Čičak odgovara da bi bio u vlasništvu općine a na korištenju DVD-a Savski 

Nart. 
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Nitko se više nije javio za diskusiju, pa predsjednica Općinskog vijeća predlaže da se 
za jednu od slijedećih sjednica pripremi sporazum vezan uz korištenje doma, odnosno pitanje 
suvlasništva. 

Nakon glasovanja Općinsko vijeće jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
Za jednu od slijedećih sjednica vijeća pripremiti će se sporazum vezan uz pitanje 

suvlasništva doma u Jalševcu Nartskog. 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda g. Mato Čičak nazočne kratko upoznaje sa modelima 

na koje bi se moglo riješiti pitanje vrtića: 
1. Zgrada stare škole u Nartu – taj je model preskup, 
2. Izgradnja novog vrtića – to bi koštalo oko 2 do  2,5 milijuna kuna + PDV, 
3. Prenamjena prostora u novom domu u Jalševcu Nartskom – potencijalni investitor iz 

Zagreba poslao nam je pismo namjere. Ovo je moguće realizirati i tu se ne ulazi u 
nikakve nezakonite radnje. Model je da mi sami prenamijenimo prizemlje, postoje i 
prijedlozi za to, to će se staviti na dnevni red jedne od slijedećih sjednica vijeća. 
Uložilo bi se par stotina tisuća kuna, onda bi se dalo u najam, a po modelu koji je dao 
dječji vrtić iz Zagreba, za roditelje to bi bilo jeftinije oko 300,00 kuna. 
g. Siniša Kušeković pita da li bi općina imala kakav prihod od vrtića. 
g. Mato Čičak odgovara da ne bi, ali ne bi imala niti troška. 

     g. Siniša Kušeković pita  da li bi općina i dalje sufinancirala vrtić. 
     g. Mato Čičak odgovara da bi, jer želimo roditeljima omogućiti bolji standard i bolje    

uvjete za sve mještane na području općine. 
    Još se kratko vodi diskusija vezana uz dječji vrtić, nakon čega predsjednica 

zaključuje raspravu po ovoj točci dnevnog reda i zaključuje sjednicu u 17,40 sati. 
 
KLASA: 021-05/15-01/8 
URBROJ: 238/26-15-2 
 
Zapisničar:          PREDSJEDNICA 
                OPĆINSKOG VIJEĆA 
 
Mira Grebenar                          Đurđa Artić 
 


